
P R O T O K Ó Ł Nr XXXIX/23 

z sesji Rady Gminy Cielądz 

z dnia 28 lutego 2023 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 10:00, 

a zakończono o godz.11:40. 

Punkt 1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa stwierdzając w chwili rozpoczęcia 

sesji obecność 11. radnych i kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał, 

otworzyła obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Cielądz.  

Powitała przybyłych na sesję zaproszonych gości tj.  Starostę Powiatu Rawskiego – 

Józefa Matysiaka, Wójta Gminy Pawła Królaka, Skarbnika Gminy Gabrielę Milczarską, 

Sekretarza Gminy – Sylwestra Krawczyka, Kierowników GOPS i ZEAS – Grażynę 

Michniewską  i Agnieszkę Zielińską oraz radnych i sołtysów. Listy obecności: radnych, 

sołtysów oraz zaproszonych gości, stanowią załączniki do protokołu. 

Następnie przystąpiono do obrad nad tematami ujętymi w porządku obrad. 

Punkt 2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa wystąpiła z zapytaniem, czy są uwagi bądź 

wnioski do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. 

Do przedstawionego porządku nie zgłoszono uwag. Wobec tego porządek obrad zawierał 

następujące punkty: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Gminy: Nr XXXVII/22 z dnia 28 grudnia 
2022 r. i Nr XXXVIII/23 z dn. 12 stycznia 2023 r.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                            
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2027. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 
Seniorów na rok 2023” w Gminie Cielądz. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Rawskiego – 
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Rawskiego – 
Powiatowego Urzędu Pracy. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków i gminnej ewidencji zabytków położonych na obszarze Gminy Cielądz. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Cielądz. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Cielądz na 2023 rok. 

12. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Budżetu i Rolnictwa na 2023 rok. 

13.  Zatwierdzenie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2023 rok. 

14. Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Cielądz na 2023 rok. 

15. Wolne wnioski i zapytania.  

16. Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Gminy.  

 
Punkt 3.  

Protokoły Nr XXXVII/22 z sesji Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2022 r. oraz Nr 

XXXVIII/23 z dnia 12 stycznia 2023 r. zostały wyłożone do wglądu poprzez opublikowanie 

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej oraz udostępnione w wersji papierowej w Biurze 

Rady. Radni do protokołów nie wnieśli uwag i protokoły w głosowaniu jawnym imiennym 

zostały przyjęte jednogłośnie 12. głosami „za". (Na sesję przybył radny Michał Gaca). 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Zanim Przystąpiono do realizacji tematów sesji ujętych w porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa poprosiła o zabranie głosu przybyłego na sesję gościa 

– Pana Józefa Matysiaka – Starostę Rawskiego. 

Starosta Józef Matysiak poinformował, iż 24 marca planowane jest oddanie do użytku 

bloku operacyjnego Szpitala i w związku z tym jest z zaproszeniem w tej sprawie dla Wójta 

Gminy i Państwa radnych. Podziękował Radzie Gminy za podjęte uchwały w sprawie 

pomocy finansowej na rozbudowę szpitala. Poinformował o środkach, jakie Powiat otrzymał 

na tę inwestycję tj. 15 mln zł  w I naborze i 5 mln zł w II naborze – PGR. 

W kwestii tej inwestycji oznajmił, iż odbył się odbiór. Drobne kwestie są do poprawy. 

Łączne nakłady finansowe to 20 mln zł, z tego Gmina Cielądz wyasygnowała prawie 400 tys. 

zł. Stwierdził, że w końcowym etapie jest też budowa pracowni rezonansu magnetycznego. 

Wyraził nadzieję, że na jesieni będzie ta pracownia funkcjonować. Dodał jeszcze, że blok 

operacyjny oddawany jest w pełni wyposażony. Cały obiekt ma powierzchnię 1.400 m2,                    

w tym 3 sale operacyjne, intensywna opieka, sterylizatornia.  Jest to obiekt, który spełnia 

wymogi XXI wieku. Pracownia rezonansu to koszt  2,7 mln zł.  



Pan Starosta poinformował też o planach rozbudowy szpitala w celu utworzenia 

oddziału geriatrii i opieki długoterminowej min. o ogłoszonym przetargu na wykonanie tej 

inwestycji. Na oddanie tego dużego pawilonu oznajmił, iż Powiat ma 2 lata. Oznajmił, iż 

szpital wszedł do sieci, ale są dobre i złe strony tego rozwiązania.  

W nawiązaniu do wystąpienia Pana Starosty zadał pytanie radny Adam Michalak czy 

zapewniona jest obsada lekarzy - chirurgów w szpitalu. 

Pan Starosta stwierdził, iż zespół powiększył się o dwóch lekarzy. Ten zespół lekarzy 

jest dobrze oceniany, dobrze wspólnie pracują.  Wyraził przekonanie, że nie będzie w tym 

zakresie problemów. Ponadto zaznaczył, że pensje teraz są godne. 

Punkt 4. 

 Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu obrad, dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2027. 

Grażyna Michniewska – Kierownik GOSP w Cielądzu wyjaśniła, iż zgodnie z zapisami 

ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie do zadań własnych 

gminy należy między innymi tworzenie gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie. W związku z powyższym opracowany został Gminny  Program Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2027. Program 

jest kontynuacją działań realizowanych w ramach Gminnych Systemów i Programów 

przyjętych na lata ubiegłe. Zadaniem przedstawionego Programu jest wprowadzanie w życie 

szerokiego spektrum działań mających na celu zarówno zwrócenie uwagi opinii publicznej na 

zjawisko przemocy w rodzinie, jak i przeciwdziałanie jej poprzez udzielanie pomocy ofiarom 

przemocy rodzinnej, a także podejmowanie odpowiednich działań wobec sprawców. Środki 

finansowe na finansowanie Programu pochodzą z budżetu Gminy oraz z budżetu Państwa. Na 

tym Kierownik GOPS zakończyła omawianie projektu uchwały.  

Przewodnicząca obrad oznajmiła, iż projekt niniejszej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez komisje na wspólnym posiedzeniu i odczytała projekt uchwały.  

Radni do projektu uchwały nie zgłosili uwag. Następnie odbyło się głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12. głosami „za”. Uchwała Nr XXXIX/266/23                         

i imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

Punkt 5. 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu obrad, dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów na rok 2023” w Gminie Cielądz. 



Temat przedstawiła również Grażyna Michniewska Kierownik GOPS w Cielądzu. 

Kierownik GOPS poinformowała, iż Program ten jest programem osłonowym - zgodnie 

z ustawą o pomocy społecznej. Został przygotowany w związku z ustanowieniem przez 

Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej programu „Korpus Wsparcia Seniorów na rok 

2023”. Celem programu jest poprawa poczucia bezpieczeństwa oraz możliwości 

samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych przez dostęp do tzw. 

„opieki na odległość”. Program będzie realizowany w terminie od dnia przyjęcia Programu do 

dnia 31 grudnia 2023 roku. Do programu będą kwalifikowani seniorzy w wieku 65 i więcej z 

terenu gminy Cielądz, którzy mają problemy z samodzielnym funkcjonowaniem ze względu 

na stan zdrowia, prowadzący samodzielne gospodarstwa domowe lub mieszkający z osobami 

bliskimi, które nie są w stanie zapewnić im wystarczającego wsparcia. Osoby mogą się 

zgłaszać do  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cielądzu lub przez ogólnopolską 

infolinię. Gmina w ramach realizacji programu będzie realizowała usługę wsparcia poprzez 

zakup usługi wsparcia w postaci opasek bezpieczeństwa wraz z systemem obsługi, przy czym 

dopuszcza się też zakup innego urządzenia bezpieczeństwa. Seniorom w wieku 65 lat i 

więcej, zakwalifikowanym do programu zostanie zapewniony dostęp do opasek lub innych 

urządzeń bezpieczeństwa, wyposażonych w  następujące funkcje: przycisk bezpieczeństwa, 

detektor upadku, czujnik zdjęcia opaski, lokalizator GPS, funkcje umożliwiające 

komunikowanie się z centrum obsługi i opiekunami, funkcje monitorujące podstawowe 

czynności życiowe, funkcje umożliwiające monitorowanie czasu realizowanej opieki przez 

osoby świadczące usługi opiekuńcze lub pomoc sąsiedzką. Program finansowany będzie ze 

środków własnych Gminy w wysokości 20 % i z dotacji celowej z budżetu Państwa w 

wysokości 80 %. 

W związku z tym, że to projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa przystąpiła do odczytania projektu uchwały. Przed 

przystąpieniem do głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum, a następnie odbyło 

się głosowanie nad przyjęciem uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12. głosami 

„za”. Uchwała Nr XXXIX/267/23 i imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do 

protokołu. 

Punkt 6.  

W następnym punkcie porządku sesji obradowano nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu i w budżecie na 2023 rok. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Gabriela Milczarska. Na wstępie wyjaśniła, 

iż od czasu posiedzenia wspólnego komisji, na którym był omawiany projekt zmian w 



budżecie, zaszła zmiana zarówno w dochodach jak i w wydatkach. Gmina otrzymała środki z 

Funduszu Pomocy – kwota zwiększenia 12.687,05 zł i o taką kwotę są jeszcze zmiany w 

budżecie. Następnie oznajmiła, iż w załączniku nr 1, który mówi o zmianach w dochodach  

wprowadzane są następujące zmiany: 

- w dziale 758 zwiększa się dochody bieżące o kwotę 23.530,00 zł. Są to środki 

otrzymane na pomoc obywatelom Ukrainy na dodatkowe zadania oświatowe; 

- w dziale 852 zwiększa się dochody bieżące otrzymane z Funduszu Pomocy na pomoc 

obywatelom Ukrainy - kwota 5.916,67 zł; 

- w dziale 853 zgodnie ze złożonym zapotrzebowaniem do Wojewody Łódzkiego 

wprowadza się do budżetu dochody bieżące na realizację wypłat dodatku elektrycznego    

kwota 11.730,00 zł; 

- w dziale 900 zwiększa się dochody bieżące o kwotę 20.462,00 zł z tytułu rozliczenia 

dotacji z WFOŚiGW z 2022 r. związane z odbiorem i utylizacją azbestu.  

W załączniku nr 2 dotyczącym zmian w planie wydatków budżetu gminy wprowadzane są 

zmiany: 

- w dziale 750, 801, 853 i 855 zwiększa się wydatki bieżące o łączną kwotę 29.446,67 zł na 

wydatki związane z pomocą obywatelom Ukrainy – Fundusz Pomocy; 

- w dziale 750 dokonuje się zmina w projekcie grantowym „Dostępny Samorząd” poprzez 

zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 20.000 zł i wprowadza się te środki na zadania 

majątkowe, wykazane też w załączniku Nr 3 – z przeznaczeniem na oprogramowanie 

wspomagające nawigowanie budynku oraz lokalizację i ewakuację osób ze szczególnymi 

potrzebami; 

- dokonuje się przesunięć wydatków między dotacjami na zadania bieżące - w dziale 921 

zmniejsza się o kwotę 5.000,00 zł dotację na zadania w zakresie kultury, a zwiększa się na 

dotację na zadania w zakresie ochrony zdrowia dział 851; 

- w dziale 853 zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 11.730,00 zł – są to środki przeznaczone 

na realizacją wypłaty dodatku elektrycznego; 

- zwiększa się dotacje bieżące dla Powiatu Rawskiego: dla  Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej zwiększa się kwotę dotacji o 900 zł – do wysokości 2.700 zł oraz dla 

Powiatowego Urzędu Pracy kwota 1.500,00 zł; 

- w dziale 900 wprowadza się wydatki bieżące w wysokości 13.100,00 zł na zadanie związane 

z odbiorem i utylizacją azbestu oraz kwotę 7.362,00 zł na zadania związane z ochroną 

zwierząt.  

Na tym Pani Skarbnik zakończyła omawianie projektu uchwały. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono zapytań. Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa  

przystąpiła do odczytania projektu uchwały. Następnie odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12. głosami „za”. Uchwała Nr 

XXXIX/268/23 oraz imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

Punkt 7. 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu obrad, dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Rawskiego – Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej. O przedstawienie projektu uchwały poprosiła Wójta Gminy – 

Pawła Królaka. 

Wójt Gminy poinformował, iż we wniosku o dotację dla Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej oznajmiono, iż stawka lekarza psychiatry wynosi 150 zł. Kwota dotacji Gminy 

Cielądz w wysokości 2.700 zł wynika z algorytmu tj. procentowego udziału naszych dzieci, 

które wynosi 4 %. Wysokość całej dotacji na 2023 rok to kwota 63.750 zł. 

Do w/w tematu nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa poinformowała, że projekt uchwały był 

przedmiotem posiedzenia wczorajszego wspólnego Komisji i został pozytywnie przez 

komisje zaopiniowany. Następnie zwróciła się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady 

Michała Trzcińskiego o odczytanie projektu uchwały. Po jej odczytaniu przez 

Wiceprzewodniczącego stwierdziła kworum,  po czym odbyło się głosownie nad przyjęciem 

niniejszej uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12. głosów „za”. Uchwała Nr 

XXXIX/269/23 oraz imienny wykaz głosowania stanową załączniki do protokołu.  

Punkt 8.  

W następnym punkcie porządku sesji obradowano nad projektem uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Rawskiego – Powiatowego Urzędu Pracy. 

Temat przedstawił Wójt Gminy. Poinformował, iż Powiatowy Urząd Pracy, jak co roku, 

złożył pismo 30 grudnia 2022 r. z prośbą o dalsze finansowe wsparcie poradnictwa zawodowego w 

2023 roku. Otrzymane środki zostaną przeznaczone na materiały i wyposażenie niezbędne do 

świadczenia usług rynku pracy. 

 Do w/w tematu nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa poinformowała, że projekt uchwały był 

przedmiotem posiedzenia wspólnego Komisji i został pozytywnie przez komisje 

zaopiniowany. Następnie poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Michała Gacę o odczytanie 

projektu uchwały. 



Przed głosowaniem Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum,  po czym odbyło się 

głosownie nad przyjęciem niniejszej uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12. 

głosami „za”. Uchwała Nr XXXIX/270/23 oraz imienny wykaz głosowania stanową 

załączniki do protokołu.  

Punkt 9. 

W następnym punkcie porządku sesji obradowano nad projektem uchwały w sprawie  w 

sprawie  określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i gminnej ewidencji 

zabytków położonych na obszarze Gminy Cielądz. 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa oznajmiła, iż projekt uchwały otrzymali 

wszyscy radni i o jego przedstawienie poprosiła Sekretarza Gminy Sylwestra Krawczyka. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, iż projekt tej uchwały jest odpowiedzią na opublikowane 

ogłoszenie z Rządowego Programu Ochrony Zabytków. Nabór w  tym programie kończy się 

w dniu 17 marca. Projekt tej uchwały obejmuje zasady udzielania dotacji przez Gminę 

Cielądz beneficjentom tego programu. Sekretarz wyjaśnił, iż każda jednostka samorządu 

terytorialnego będzie mogła złożyć 10 wniosków w trzech półkach finansowych tj. do 150 

tys. zł, do 350 tys. zł i do 3,5 mln zł na działania związane z ochroną zabytków. To oznacza, 

że beneficjenci, którzy są właścicielami obiektów wpisanych na listę konserwatora zabytków 

lub do gminnej ewidencji zabytków będą mogli złożyć do Wójta Gminy Cielądz stosowny 

wniosek o przyznanie takiej dotacji. Zdaniem Sekretarza Program ten jest bardzo ciekawy z 

uwagi na to, że montaż finansowy zakłada udzielenie dofinansowania na poziomie 98 % 

kosztów kwalifikowanych, a katalog tych kosztów jest bardzo szeroki i wkład własny na 

poziomie 2 %. Uważa, że będzie miał zatem duże zainteresowanie wśród właścicieli 

zabytków, w tym parafii. 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa poprosiła jeszcze Sekretarza Gminy o wyjaśnienie 

zmiany pewnego zapisu w uchwale, który nastąpił już po czwartkowym posiedzeniu komisji. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, iż projekt uchwały był uzgadniany z Regionalną Izbą 

Obrachunkową, która jest organem nadzoru nad tą uchwała, ponadto był uzgadniany projekt z 

Prezesem Urzędu ochrony Konkurencji i Konsumentów, który wniósł pewne uwagi w 

zakresie pomocy de mini mis, czyli pomocy dotyczącej podmiotów prowadzących  

działalność gospodarczą. Ponadto jest też opinia od Ministra Rolnictwa, który wniósł do tej 

uchwały poprawkę, polegającą na uszczegółowieniu zapisu w paragrafie 10. ust. 1 i zacytował 

brzmienie tego przepisu po tej redakcyjnej zmianie. 



Przewodnicząca Rady poinformowała stwierdziła, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

wspólnego Komisji i został pozytywnie przez komisje zaopiniowany i zwróciła się do Rady o zgłaszanie 

ewentualnych uwag i zapytań. 

Do w/w projektu uchwały pytanie zgłosiła radna Ewa Kwiatkowska-Kielan, która zapytała o 

formę wniosku. 

Sekretarz wyjaśnił, iż projekt uchwały zawiera załącznik - wzór wniosku, który jest bardzo 

prostej konstrukcji. 

Więcej zapytań nie zgłoszono.  

 Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zwróciła się z prośbą o zwolnienie jej z 

odczytywania projektu uchwały. Po uzyskaniu zgody, stwierdziła kworum i odbyło się 

głosowanie nad uchwała.  Uchwała została podjęta jednogłośnie – 12. głosami „za”. Uchwała 

Nr XXXIX/271/22 oraz imienny wykaz głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

Punkt 10.  

Kolejny punkt sesji dotyczył projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Cielądz. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa o przedstawienie projektu uchwały 

poprosiła Sekretarza Gminy Sylwestra Krawczyka. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, iż projekt uchwały zawiera trzy zmiany rozszerzające 

Regulamin utrzymania czystości i porządku w Gminie tj. 

- pierwsza zmiana dotyczy gospodarki odpadami – poprzez uszczegółowienie, że  

odpady budowlane i rozbiórkowe dotyczą tylko gospodarstw domowych – jest to zapis 

porządkujący; 

- zmiany dotyczące gospodarki ściekowej i osadowej – w związku  tym że ustawodawca 

wprowadził obowiązek kontrolowania odbioru nieczystości ciekłych z gospodarstw 

domowych jest propozycja uzupełnienia regulaminu o zapisy w zakresie gospodarki 

ściekowej i osadowej. W związku  tym zacytował brzmienie przepisu w zakresie 

częstotliwości odbierania nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych oraz osadów 

w instalacjach przydomowych. Dodał, ze zapis został złagodzony do co najmniej raz w roku, 

bo poprzedni mówił o częstotliwości odbioru nieczystości co najmniej 2 razy w roku. 

Przewodnicząca Rady zaznaczyła, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji 

stałych i pozytywnie został zaopiniowany projekt uchwały mówiący o odbieraniu nieczystości 

ciekłych raz w roku.   

Do projektu uchwały zapytań nie zgłoszono zapytań. Przewodnicząca Rady odczytała 

projektu uchwały, stwierdziła kworum i odbyło się głosowanie nad przyjęciem uchwały. 



Uchwała została podjęta 12. głosami „za”. Uchwała Nr XXXIX/272/23 oraz imienny wykaz 

głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

Punkt 11. 

 Kolejny temat sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa poprosiła o przedstawienie projektu planu 

pracy Komisji Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Iwonę Machnicką. 

Do przedstawionego planu pracy Komisji Rewizyjnej nie zgłoszono uwag.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa odczytała projekt uchwały, po czym stwierdziła 

kworum i poddała projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 

12. głosami „za”. Uchwała Nr XXXIX/272/23 oraz imienny wykaz głosowania stanowią 

załączniki do protokołu.  

Punkt 12. 

 W następnym punkcie porządku sesji przedłożony został plany pracy Komisji Budżetu                          

i Rolnictwa na 2023 rok. 

 Projekt planu pracy Komisji przedstawił jej Przewodniczący – Adam Michalak. 

 Do planu nie zgłoszono uwag. 

 Plan pracy Komisji Budżetu i Rolnictwa został zatwierdzony jednogłośnie w wyniku 

głosowania  i wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 13. 

 Kolejnym punktem sesji było zatwierdzenie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia na 2023 rok. 

 Projekt planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia przedstawił 

Przewodniczący - Przemysław Jędrzejczak. 

 Do planu nie zgłoszono uwag. 

 Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia został zatwierdzony jednogłośnie                     

w wyniku głosowania i wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do 

protokołu 

Punkt 14. 

 Temat kolejny porządku sesji dotyczył zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2023 

rok. 

 Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa przedstawiła projekt planu.  

Sekretarz Gminy zaproponował, by informacja na temat bezpieczeństwa publicznego 

dotyczyła 2022 roku. 



Poprawkę powyższą zaakceptowano i następnie Przewodnicząca Rady poprosiła                                

o zatwierdzenie całego planu pracy poprzez głosowanie. Plan pracy został zatwierdzony 

jednogłośnie i wraz z imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 15.  

 W wolnych wnioskach głos zabrał w pierwszej kolejności Wójt Gminy, który 

przedstawił informację o realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Niniejszą informację uzupełnił jeszcze wiadomością o planach składania wniosku na 

wykonanie zadaszenia boiska przy Szkole Podstawowej w Sierzchowach. Oznajmił, iż 

montaż finansowy jest bardzo atrakcyjny.  Poinformował też o ogłoszeniu naboru wniosków 

na drogi w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych i, że złożony został 

wniosek dnia 3 lutego br. na 3 odcinki: Stolniki, Gułki i Nowa Mała Wieś. W sprawie 

bieżących remontów dróg stwierdził, że z uwagi na występujące przymrozki należy jeszcze 

poczekać. Przypomniał jeszcze o zaproszeniu Pana Starosty na oddanie bloku Szpitala oraz 

poinformował o zaproszeniu Ośrodka Doradztwa Rolniczego na szkolenie z zakresu składania 

wniosków o dopłaty w dniu 9 marca br. w Gminnym Domu Kultury – zaznaczył, że jest to 

bardzo ważne szkolenie. 

 Radny Przemysław Jędrzejczak zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy na jakim etapie 

są prace związane z budową szkoły. Zaznaczył, że w tym roku przewidziane było wykonanie 

projektu i pozwolenie na budowę, a I kwartał za pasem, więc aby zdążyć. 

 Wójt oznajmił, iż promesy są do 15 – 16 marca więc już dokumenty są analizowane                        

i rozczytywane, czyli na ukończeniu są prace projektowe. 

 Radny Przemysław Jędrzejczak zapytał, czy radni zobaczą projekt. 

 Wójt stwierdził, że na posiedzeniach komisji będzie przedłożony, w tym również na 

obiekt sportowy. 

 Radny dopytał na kiedy jest planowane złożenie projektu celem uzyskania pozwolenia. 

 Sekretarz Gminy Sylwester Krawczyk wyjaśnił, iż w kwestii inwestycji dotyczącej 

szkoły w Cielądzu to w tej chwili jest przygotowywany program funkcjonalno-użytkowy. Jest 

to dokument, który będzie służył do ogłoszenia przetargu na inwestycje w trybie „zaprojektuj 

i wybuduj”.  

 Wójt dodał, że z projektantami, którzy opracowują tę dokumentację są w stałym 

kontakcie i jest wiadomo, jak ma wyglądać szkoła i teren. 

 Radny Adam Michalak zapytał o podłączenie do gazu indywidualnych odbiorców. 



 Wójt wyjaśnił, iż trzeba poczekać do II polowy marca i będzie wtedy spotkanie. 

Budowa drugiej stacji ratyfikacji gazu została bowiem wstrzymana z różnych względów, ale 

według słów Dyrektora firmy, jeśli będzie duże zainteresowanie mieszkańców, to Cielądz 

będzie zgazyfikowany o dalsze posesje. W tym miejscu Wójt poinformował jeszcze                             

o podłączeniu do instalacji gazowej Domu Nauczyciela.  

Punkt 16.  

 Na powyższym wyczerpany został porządek obrad. Przewodnicząca Rady Gminy  

Małgorzata Rosa zamknęła obrady XXXIX sesji Rady Gminy Cielądz. Na powyższym 

protokół zakończono.  

              Przewodnicząca Rady Gminy 

Protokołowała                                                                                      Małgorzata Rosa 

Bogusława Kobacka 


